

Synopsis of Session Meeting on June 7, 2021

1. Please pray for our members/adherents for their physical, emotional and spiritual needs.
2. Watch out for scamps through email, telephone and cell phone
3. Members can directly email to Jason Byassee for questions regarding his sermons
4. Request from Mary Fontaine to remember those indigenous children's corpses recently found, possibly one minute of silence and prayer
5. Kit and Wendy Cheung will be baptized on June 20, 2021
6. VCPC Retreat held on May 30, 2021, for summaries, refer to VCPC website.
7. For General Assembly and Remit results, refer to <https://assembly.Presbyterian.ca/#/>
8. Camp Douglas Camino will be held on August 7, 2021; it is a one-day pilgrimage and fundraiser. For more details, refer to <https://www.canadahelps.org/en/charities/camp-douglas/events/camp-douglas-camino-2021>
9. Pastor Morgan Wong's approved vacation will be June 21 – 27, 2021. Any urgent matters, please contact your district elders or Clerk of Session, Adrian Wong.

2021 年 6 月 7 日堂議會摘要

1. 請為我們的教友在身體健康, 情緒和靈性的須要禱告.
2. 請大家提防透過電子郵件、電話和手機進行的詐騙.
3. 教友可直接電郵至 Jason Byassee 牧師詢問有關他的講道的內容.
4. Mary Fontaine 原住民牧師邀請大家記念最近發現的那些原住民兒童屍體，並作上一分鐘的默哀和祈禱
5. 張傑夫婦將於 2021 年 6 月 20 日接受洗禮.
6. 2021 年 5 月 30 日舉行的 教會退修會之摘要可到 VCPC 網站參閱.
7. 有關總議會 和 Remits 之結果，可到 <https://assembly.Presbyterian.ca/#/> 參考.
8. 本區議會之 Camp Douglas Camino 將於 2021 年 8 月 7 日舉行；這是一個為期一天的朝聖和籌款活動。有關更多詳細信息，請參閱: <https://www.canadahelps.org/en/charities/camp-douglas/events/camp-douglas-camino-2021>
9. 黃鼎盛牧師的批准假期為 2021 年 6 月 21 日至 27 日。若有任何緊急事項，請聯繫您的區長老或堂議會書記黃立錚長老.